
Protokół Nr I /2015 z I Sesji Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 29 stycznia 2015 roku 
 

Lubawka, 2015.01.29 
 

Protokół Nr I/2015 
z I Sesji Rady Miejskiej w Lubawce 

która odbyła się w dniu 29 stycznia 2015 roku                                 
w sali obrad Urzędu Miasta w Lubawce (ratusz – parter). 

 
 

Czas trwania sesji w godz. 1400 do godz. 1830 
Sesja była filmowana przez LUB-SAT Lubawka, TV Kamienna Góra. 
 

Przed rozpoczęciem obrad Burmistrz Ewa Kocemba wręczyła uczniowi 6 klasy 
Szkoły Podstawowej w Lubawce Maciejowi Brzoza list gratulacyjny za 
zakwalifikowanie się do finału Dolnośląskiego Konkursu „zDolny Ślązaczek” 
i wręczyła talon. Złożyła też gratulacje uczniowi oraz rodzicom. 
Przewodnicząca Rady W Zabiegło pogratulowała rodzicom, uczniowi za 
osiągnięcia oraz nauczycielom za tak dobre przygotowanie ucznia. 
 

Ad. 1. Otwarcie obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lubawce W. Zabiegło na podstawie art. 
20 ustawy o samorządzie gminnym otworzyła obrady I sesji. Poinformowała, że 
w sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu rady 
wynoszącego 15 radnych stanowiło quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji. Radni nieobecni: Marek Szota, Artur Sarzyński. 
Następnie przywitała Burmistrza, Skarbnika Gminy, Sekretarza Urzędu, radnych 
powiatowych,   posła   na   sejm   RP,  radcę   prawnego   Urzędu,   kierowników  
Referatów Urzędu Miasta  oraz jednostek  organizacyjnych, przedstawicieli 
mediów, prasy, a także gospodarzy sesji radnych. Lista obecności  radnych  
stanowi  załącznik  nr 1, lista obecności zaproszonych gości załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. 
 

Ad.2. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad 

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poinformowała, że do biura Rady wpłynął 
dodatkowy projekt uchwały grupy radnych, który postanowiła nie wprowadzać 
do porządku obrad tylko przekazać komisją Rady do przeanalizowania 
i zapytała kto z radnych jest za odrzuceniem tego projektu uchwały.  
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 
13 radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 
„wstrzymujących” nie przyjęła projektu uchwały do porządku obrad. 
 

Burmistrz E. Kocemba zaproponowała wprowadzenie w punkcie 10  porządku 
obrad: „Dyskusja nad projektami uchwał oraz przyjęcie uchwał w sprawie:   
podpunktu „l” o następującej treści „zasięgnięcia opinii od Komendanta 
Wojewódzkiego Policji we Wrocławiu (załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu). 
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Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zapytała kto jest za wprowadzeniem do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia opinii od Komendanta 
Wojewódzkiego  Policji we Wrocławiu. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 
13 radnych 12 głosami „za” przy o głosach „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym” wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały w sprawie 
zasięgnięcia opinii od Komendanta Wojewódzkiego  Policji we Wrocławiu”. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła, że radni otrzymali 
porządek obrad. Zapytała czy radni zgłaszają jakieś wnioski. Uwag i wniosków 
nie zgłoszono.  
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 
13 radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 
„wstrzymujących” jednogłośnie przyjęła porządek obrad wraz ze zmianami. 
 

Zatwierdzony porządek sesji: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Miejskiej  z dnia 19 grudnia 2014 

roku oraz z III sesji Rady Miejskiej z 2014 roku. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 
6.  Informacja Komisji Rewizyjnej o pracy między sesjami. 
7.  Informacja Rejonowego Zakładu Kominiarskiego w Kamiennej Górze. 
8.  Gospodarka mieszkaniowa w Urzędzie 2014 rok: 
§ realizacja list przydziałów lokali mieszkalnych, socjalnych i do remontu, 
§ dodatki mieszkaniowe i energetyczne. 

9.  Zakład Budżetowy Gospodarki Mieszkaniowej: 
§ plany remontowe na 2015 rok 
§ rozliczenie dotacji z Urzędu Miasta i jej przeznaczenie, 
§ odniesienie się do wzrostu wysokości czynszów bez otrzymania dotacji.  

10. Dyskusja nad projektami uchwał oraz przyjęcie uchwał w sprawie: 
a) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia  

umowy dzierżawy nieruchomości na okres do 3 lat, 
b) zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia   umowy 

dzierżawy nieruchomości na okres 10 lat, 
c) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia 

umowy dzierżawy nieruchomości na okres 10 lat, 
d) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia  

umów dzierżawy nieruchomości na okres do 3 lat, 
e) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia  

umów dzierżawy  nieruchomości na okres do 3 lat, 
f) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Lubawka na 

lata 2015-2017, 
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g) zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z 
WFOŚiGW we Wrocławiu, 

h) zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające 
finansowanie w ramach PROW 2007-2013, 

i) wprowadzenia zmian w budżecie gminy Lubawka na rok 2015, 
j) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Lubawka 

a Gminami tworzącymi Zintegrowane Inwestycje Terytorialne Aglomeracji 
Wałbrzyskiej, 

k) zmiany  uchwały  Rady  Miejskiej  w  Lubawce  Nr  IX/364/14  z  dnia  30 
października  2014 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu 
przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów 
sportowych w Gminie Lubawka, 

l) zasięgnięcia opinii od Komendanta Wojewódzkiego  Policji we Wrocławiu. 
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
12. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 
13. Zamknięcie obrad I sesji.     
 

Przed omawianiem punktu 3 obrad: „wnioski w sprawie zmian w porządku 
obrad” na obrady przybył radny Marek Szota. 
 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Miejskiej  z dnia 19 grudnia 
2014 roku oraz z III sesji Rady Miejskiej z 2014 roku. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poinformowała, że protokół z posiedzenia 
Rady Miejskiej  z dnia 19 grudnia 2014 roku wyłożony był w biurze rady. 
Dodała, że każdy radny, przed sesją ma możliwość zapoznania się z protokołem 
i do protokołu wnieść swoje uwagi. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło w obecności 14 radnych 
14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach, „wstrzymujących” 
głosująca jawnie przez podniesienie ręki jednogłośnie przyjęła protokół 
z posiedzenia Rady Miejskiej  z dnia 19 grudnia 2015 roku.   
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poinformowała, że protokół z III sesji 
Rady Miejskiej wyłożony był w biurze rady. Dodała, że każdy radny, przed 
sesją ma możliwość zapoznania się z protokołem i do protokołu wnieść swoje 
uwagi. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło w obecności 14 radnych 
14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach, „wstrzymujących” 
głosująca jawnie przez podniesienie ręki jednogłośnie przyjęła protokół 
z III sesji  Rady Miejskiej. 
 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła, że do Biura Rady wpłynęła  
interpelacja radnego Artura Sarzyńskiego skierowana do Pani Burmistrz Ewy 
Kocemby w sprawie budowy chodnika przy ulicy Świerczewskiego w Lubawce. 
Następnie odczytała treść pisma (załącznik nr 4 do niniejszego protokołu)  
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i powiedziała, że interpelację radnego A. Sarzyńskiego przekaże Burmistrzowi 
E. Kocemba.  Zapytała czy są jakieś pytania i uwagi. 
Radny Mariusz Głód zapytał w jakim terminie rozpocznie się remont 
zabudowań byłego dworca PKP. 
Radny Piotr Wiktorowski zapytał: 
• z jakich powodów nie zostały podpisane w terminie umowy z kierowcami 

Ochotniczych Straży Pożarnych, 
• kto obecnie jest odpowiedzialny za utrzymanie samochodów OSP w ruchu, 
• czy PGK „Sanikom” planuje wymianę rur wodociągowych na ulicy Kolonii 

w Chełmsku Śląskim. 
Radny Alfred Bagiński zapytał w jaki sposób i w jakim terminie zostanie 
załatwiona sprawa Pana Zbigniewa Markowskiego dotycząca przejęcia przez 
Gminę wybudowanej  sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej. 
 

Ad.5. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami 
Burmistrz E. Kocemba poinformowała, że w okresie międzysesyjnym wydała 
dwanaście zarządzeń w tym sześć w sprawie umów dzierżawy natomiast 
pozostałe dotyczyły: 
• opracowania planu finansowego w umowie budżetowej Gminy Lubawka oraz 

planu finansowego z zakresu administracji rządowej Gminy Lubawka na rok 
2015,  

• obniżenia ceny sprzedaży lokalu położonego w Lubawce przy Placu 
Wolności 19/2, 

• upoważnienia Kierownika MGOPS do realizowania zadań wynikających 
z ustawy z dnia 5 grudnia o Karcie Dużej Rodziny, 

• upoważnienie inspektora MGOPS do realizacji zadań wynikających z ustawy 
o Karcie Dużej Rodziny, 

• wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Lubawka na rok 2015. 
Następnie przedstawiła informację o pracy w okresie międzysesyjnym 
i poinformował, że uczestniczyła w następujących spotkaniach: 
2 stycznia w Noworocznym spotkaniu z emerytowanymi pracownikami Urzędu, 
6 stycznia uczestniczyła w  procesji z okazji Święta Trzech Króli w Lubawce 
i Chełmsku Śląskim, 
8 stycznia w Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych we Wrocławiu 
z Dyrektorem Lasów w sprawie zamiany działek na stoku narciarskim 
w Lubawce. Obecnie Dyrekcja Lasów Państwowych wyraziła zgodę na 
wydzierżawienie Gminie Lubawka przedmiotowych gruntów w drodze 
bezprzetargowej. 
8 stycznia z Zastępcą Dyrektora Dolnośląskiego Inspektoriatu Nadzoru 
Budowlanego w sprawie pozwolenia na budowę sieci wodociągowej 
w Jarkowicach. 
9 stycznia ze Starostą Starostwa Powiatowego w Kamiennej Górze, 
Naczelnikiem Ochrony Środowiska Starostwa Powiatowego  oraz Panem 

 



Protokół Nr I /2015 z I Sesji Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 29 stycznia 2015 roku 
 

 5 

Marcin Kryrowicz Zastępca Dyrektorem ds. Zarządu Zlewni. Tematem 
spotkania było ustalenie zasad przejęcie cieku wodnego w Miszkowicach, który 
zaopatruje mieszkańców w wodę pitną. Przejęcie cieku niezbędne jest do 
złożenia wniosku w Urzędzie Marszałkowskim o środki na wykonanie remontu 
tego strumienia. Burmistrz E. Kocemba rozmawiała również z Panem Marcin 
Kryrowicz w sprawie oczyszczenia rzeki Czarnuszki w Lubawce, który  
poinformował, że Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej we Wrocławiu 
spodziewa się większych środków finansowych z Ministerstwa i prosił o pismo 
przypominające oraz proszące o wykonanie tego remontu. Burmistrz E. 
Kocemba poinformowała, że w przedmiotowej sprawie pismo zostało wysłane 
do RZGW. 
10 stycznia 
• w ramach 23 finału Świątecznej Orkiestry Pomocy odbyły się rozgrywki 

w tenisie stołowym o puchar Burmistrza. Burmistrz E. Kocemba 
poinformowała, że puchar zdobył Krystian Kwiecień mieszkaniec Chełmska 
Śląskiego i złożyła gratulacje, 

• w Miszkowicach odbyło się jedno z pierwszych spotkań zaplanowanych 
z mieszkańcami gminy, 

• Jasełka zorganizowane przez uczniów Szkoły Podstawowej w Miszkowicach. 
11 stycznia uczestniczyła w Lubawce i w Chełmsku Śląskim w przedsięwzięciu 
poświęconym Wielkiej Orkiestrze Świątecznej. 
14 stycznia:  
• w Starostwie Powiatowym w Kamiennej Górze odbyło się spotkanie 

Noworoczne samorządowców z terenu powiatu kamiennogórskiego oraz 
jednostek organizacyjnych powiatu, 

• z Prezesem PGK „Sanikom” Andrzejem Wojdyłą w sprawie awarii sieci 
kanalizacyjnej w Miszkowicach i Chełmsku Śląskim. 

15 stycznia:  
• Rada Samorządowców Agromeracji Wałbrzyskiej w sprawie zawarcia 

porozumienia pomiędzy gminami tworzącymi Zintegrowane Inwestycje 
Terytorialne Aglomeracji Wałbrzyskiej, 

• w ramach Konwentu wójtów, burmistrzów i starostów byłego Województwa 
Jeleniogórskiego w Sosnówce spotkała się z konserwatorem zabytków 
Delegatury w Jeleniej Górze Wojciechem Kapałczyńskim oraz wojewódzkim 
lekarzem weterynarii Zofią Bartorczak. 

17 stycznia w Chełmsku Śląskim z piłkarzami, trenerami działaczami klubu. 
Powodem spotkania był opłatek w klubie sportowym. 
21 stycznia:  
•  w Noworocznej odprawie Policji zorganizowanej przez Komendanta Policji 

w Kamiennej Górze Krzysztofa Jaworskiego, 
• z Prezesem PGK „Sanikom” oraz z przedstawicielami firmy Fairtec 

w sprawie stopnia zaangażowania działań zmierzających do rozpoczęcia 
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działań instalacji krakingu przetwarzającego odpady komunalne na produktu 
energetyczne. 

Następnie Burmistrz E. Kocemba odpowiedziała radnemu Mariuszowi Głód na 
zadanie pytanie na poprzedniej sesji i poinformowała, że 22 stycznia podczas 
pobytu we Wrocławiu rozmawiała z Dyrektorem GDDKiA Robertem Radoniem 
w sprawie planu remonty drogi nr 5 przebiegającej przez Gminę Lubawka. 
Tematem rozmowy był także tranzyt samochodów ciężarowych podczas, której 
uzyskała informację, że część samochodów ciężarowych posiada jeszcze ważne 
przepustki zwalniające z tonażu samochodów jednakże GDDKiA nie wydaje  
już nowych uprawnień. Rozmawiała również na temat budowy drogi S3.   
Ponadto przeprowadziła rozmowy z: 
• Robertem Rajchertem  w sprawie dotacji celowej na przebudowę dróg 

dojazdowych do gruntów rolnych w Starej Białce, Bukówce oraz Lubawce 
ulica Brzozowa i Świerkowa, 

• Dyrektorem Wydziału Zarządzania Kryzysowego Robertem Korzeniowskim 
w sprawie złożonych przez Gminę wniosków na remont pięć dróg na kwotę 
1500 000 PLN. 

23 stycznia z inicjatywy mieszkańca Błażejowa i przewodnika turystycznego 
odbyło się spotkanie w sprawie informacji turystycznej. Burmistrz E. Kocemba 
powiedziała, że Pan Mariusz Bąk ma doskonały pomysł na zmianę przekazu 
informacji turystycznej. W dniu 9 lutego zaplanowane jest spotkanie z gestorami      
bazy noclegowej, żywieniowej oraz transportowej. 
27 stycznia z Prezesem Specjalnej Strefy Ekonomicznej w Kamiennej Górze 
Małej Przedsiębiorczości Iwoną Krawczyk w sprawie włączenia działek 
będących w zasobach Agencji Nieruchomości Rolnej położonych na terenie 
Gminy Lubawka, a biegnących wzdłuż drogi S3 do Podstrefy Lubawka 
Specjalnej Strefy Ekonomicznej Małej Przedsiębiorczości. 
28 stycznia: 
• z Dyrektorem PCK na Dolny Śląsk Bartłomiejem Cynowskim w sprawie 

pojemników na odzież, który poinformował, że posiada uprawnienia do 
wycofania tych pojemników z terenu Gminy. Natomiast PCK po uzgodnieniu 
z gminą ustawi swoje pojemniki. Ponadto lokalizacja pojemników zostanie 
objęta dzierżawą.   

• konferencja prasowa w Urzędzie Miasta w Lubawce w sprawie budowy drogi 
S3. Na zaproszenie Burmistrza E. Kocemba w konferencji uczestniczyli:  
Poseł na Sejm RP Michał Jaros. Radna Sejmiku Województwa 
Dolnośląskiego Iwona Krawczyk, Starosta Zaclera, Wicestarosta Starostwa 
Powiatowego Małgorzata Krzyszkowska. Odcinek drogi Legnica - Lubawka 
od 2013 roku jest przewidziany do realizacji z korytarza europejskiego. Poseł 
na Sejm RP M. Jaros przekazał informacje na tyle uspakajające, że Gmina 
Lubawka nie musi obawiać się, że droga nie zostanie wybudowana. Droga S3 
biegnie od Świnoujścia przez Polskę na południe europy i jest traktowana 
przez resort jako jeden z priorytetów. 
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Burmistrz E. Kocemba przedstawiła również działania podjęte 
w następujących sprawach: 
§ Gmina złożyła wniosek o dofinansowanie remontu stadionu w Lubawce 

w zakresie wymiany płyty głównej, bieżni oraz skoczni w dal.  
§ w ramach  programu „Wyrównania Różnic Między Regionami” Gmina 

zamierza ubiegać się o dofinansowanie likwidacji barier w budynku 
Urzędu dla osób niepełnosprawnych ruchowo, 

§ w ramach usprawnień dotyczących spraw meldunkowych Gmina 
wystąpiła do Starostwa Powiatowego o udostępnienie jeszcze jednego 
miejsca umożliwiającego sprawdzanie bazy właścicieli nieruchomości. 
Osoby załatwiające sprawy meldunkowe nie będą musiały przedkładać 
aktów notarialnych.   

§ wystąpiła do Diecezji Wrocławskiej Kościoła Ewangelicko-Augsburskiego 
w sprawie Kościoła w Chełmsku Śląskim. Obecnie trwają wyjaśnienia 
w sprawie ustalenia właściciela tego obiektu. 

§ poinformowała, że każdy pracownik posiada swój adres email, które zostały 
umieszczone w Biuletynie informacji Publicznej, celem ułatwienia kontaktu 
z poszczególnymi pracownikami. 

§ trwają prace nad przebudową strony internetowej, 
 Poinformowała również, że zamierza: 
§  na parterze ratusza zorganizowanie strefę klienta i w tym celu  należy 

przeprowadzić szereg zmian organizacyjnych. Jeżeli nie uda się zainstalować 
windy do II pietra to najlepszym rozwiązaniem dostępności dla klienta Urzędu 
będzie z organizowanie strefy klienta w obrębie parteru.  

§  zaproponować zmianę godzin pracy Urzędu tak żeby jeden dzień w tygodniu 
był wydłużonym dniem dla klienta. 

  
Ad.6. Informacja Komisji Rewizyjnej o pracy między sesjami. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Włodarczyk poinformował, że  
zgodnie z planem pracy, Komisja w okresie międzysesyjnym obradowała 
dwukrotnie: 
9 stycznia tematem spotkania była kontrola stoku narciarskiego - celowość 
wydatkowania  środków oraz realizacja warunków umowy przez dzierżawcę 
stoku (załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 

16 stycznia przedmiotem kontroli był sport gminny - kontrola wydatków 
w ZSP  w Lubawce oraz w Chełmsku Śląskim 2013-2014 rok (załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu). 
 

Ad.7. Informacja Rejonowego Zakładu Kominiarskiego w Kamiennej Górze. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło powiedziała, że na wniosek Burmistrza 
E. Kocemba zaprosiła przedstawiciela Zakładu Kominiarskiego w Kamiennej 
Górze na dzisiejsza sesję, celem przedstawienia informacji dla mieszkańców  
z zakresu prawidłowej eksploatacji przewodów kominowych oraz urządzeń 
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grzewczych. Jednakże Zakład Kominiarski nie powiadomił z jakich powodów 
nie weźmie udziału w dzisiejszej sesji.  
 

Ad.8. Gospodarka mieszkaniowa w Urzędzie 2014 rok: 
§ realizacja list przydziałów lokali mieszkalnych, socjalnych i do remontu, 
§ dodatki mieszkaniowe i energetyczne. 

Kierownik Referatu BK Danuta Wiśniewska przedstawiła informacje 
dotyczące: 

• dodatków mieszkaniowych i energetycznych w 2014 roku (załącznik nr 7 
do niniejszego protokołu), 

• realizacji obowiązującej listy przydziału mieszkań socjalnych, 
komunalnych i do remontu  (załącznik nr 8 do niniejszego protokołu). 

Radny Jan Włodarczyk zapytał osoby eksmitowane muszą spełniać warunki 
do otrzymania lokalu socjalnego. 
Kierownik Referatu BK Danuta Wiśniewska odpowiedziała, że  to sąd orzeka 
czy osobie eksmitowanej przysługuje prawo do przydziały lokalu socjalnego. 
Natomiast Gmina realizuje tylko prawomocne wyroki sądu i takiej osobie 
przysługuje pierwszeństwo do zawarcia umowy na lokal socjalny.  
Radny Andrzej Lubieniecki zapytał ile wolnych lokali posiada gmina. 
Kierownik Referatu BK D. Wiśniewska odpowiedziała, że obecnie na terenie 
gminy znajduje się sześć wolnych lokali, pięć na terenie Lubawki i jeden 
w Niedamirowie. 
 

Ad.9. Zakład Budżetowy Gospodarki Mieszkaniowej: 
§ plany remontowe na 2015 rok 
§ rozliczenie dotacji z Urzędu Miasta i jej przeznaczenie, 
§ odniesienie się do wzrostu wysokości czynszów bez otrzymania dotacji.  

 

Kierownik ZBGK I. Kordziński przedstawił sprawozdanie (załącznik nr 9 do 
niniejszego protokołu) z zakresu: 

• rozliczenia planów remontowych w 2014 roku, 
• planu finansowo-remontowgo na 2015 rok, 
• rozliczenia należności czynszowych i ich wzrost, 
• przyznanej dotacji z Urzędu Miasta, 
• ogólnych zasad udzielenia dotacji i wpływ na dochody własne Zakładu. 
 

Ad. 10.  Dyskusja nad projektami uchwał oraz przyjęcie uchwał w sprawie: 
 

a) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia 
umowy dzierżawy nieruchomości na okres 10 lat, 

 

Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść uchwały. Zapytała czy 
są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono.(załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu). Zarządziła głosowanie.  
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Na wniosek Wiceprzewodniczącej E. Garbień Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnym” oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła Uchwałę 
Nr I/20/14 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego zawarcia   umowy dzierżawy nieruchomości na okres 10 lat.   
  

b) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia 
umowy dzierżawy nieruchomości na okres 10, 

 

Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść uchwały. Zapytała czy 
są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono.(załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu). Zarządziła głosowanie.  
Na wniosek Wiceprzewodniczącej E. Garbiń Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnym” oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła Uchwałę 
Nr I/21/14 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego zawarcia   umowy dzierżawy nieruchomości na okres 10 lat. 
 

c) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia 
umów dzierżawy nieruchomości na okres do 3 lat, 

 

Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść uchwały. Zapytała czy 
są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono (załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu). Zarządziła głosowanie.  
Na wniosek Wiceprzewodniczącej E. Garbiń Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnym” oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła Uchwałę 
Nr I/22/14 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego zawarcia  umów dzierżawy nieruchomości na okres do 3 lat, 
 

d) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia 
umów dzierżawy  nieruchomości na okres do 3 lat, 

 

Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść uchwały. Zapytała czy 
są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono (załącznik nr 13 do niniejszego 
protokołu). Zarządziła głosowanie.  
Na wniosek Wiceprzewodniczącej E. Garbiń Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnym” oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła Uchwałę 
Nr I/23/14 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego zawarcia  umów dzierżawy nieruchomości na okres do 3 lat, 
 

e) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia 
umowy dzierżawy nieruchomości na okres do 3 lat. 
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Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść uchwały. Zapytała czy 
są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono (załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu). Zarządziła głosowanie.  
Na wniosek Wiceprzewodniczącej E. Garbień Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnym” oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła Uchwałę 
Nr I/24/14 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego zawarcia  umów dzierżawy nieruchomości na okres do 3 lat, 
 

f) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Lubawka 
na lata 2015-2017, 

 

Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść uchwały. Zapytała czy 
są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono (załącznik nr 15 do niniejszego 
protokołu). Zarządziła głosowanie.  
Na wniosek Wiceprzewodniczącej E. Garbień Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnym” oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła Uchwałę 
Nr I/25/14 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla 
Gminy Lubawka na lata 2015-2017, 
 

g) zamiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej 
z WFOŚiGW we Wrocławiu, 

 

Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść uchwały. Zapytała czy 
są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono (załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu). Zarządziła głosowanie.  
Na wniosek Wiceprzewodniczącej E. Garbień Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnym” oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła Uchwałę 
Nr I/26/14 w sprawie zamiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
długoterminowej z WFOŚiGW we Wrocławiu, 
 

h) zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające 
finansowanie w ramach PROW 2007-2013, 

 

Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść uchwały. Zapytała czy 
są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono (załącznik nr 17 do niniejszego 
protokołu). Zarządziła głosowanie.  
Na wniosek Wiceprzewodniczącej E. Garbień Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnym” oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła Uchwałę 
Nr I/27/14 w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na 
wyprzedzające finansowanie w ramach PROW 2007-2013, 
 

i) wprowadzenia zmian w budżecie gminy Lubawka na rok 2015, 
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Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść uchwały. Zapytała czy 
są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono (załącznik nr 18 do niniejszego 
protokołu). Zarządziła głosowanie.  
Na wniosek Wiceprzewodniczącej E. Garbień Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnym” oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła Uchwałę 
Nr I/28/14 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Lubawka na rok 
2015, 

j) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą 
Lubawka a Gminami tworzącymi Zintegrowane Inwestycje Terytorialne 
Aglomeracji Wałbrzyskiej,  

 

Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść uchwały. Zapytał czy 
są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono (załącznik nr 19 do niniejszego 
protokołu). Zarządziła głosowanie.  
Na wniosek Wiceprzewodniczącej E. Garbień Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnym” oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła Uchwałę 
Nr I/29/14 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 
Gminą Lubawka a Gminami tworzącymi Zintegrowane Inwestycje Terytorialne 
Aglomeracji Wałbrzyskiej, 
 

k) zmiany  uchwały  Rady  Miejskiej  w  Lubawce  Nr IX/364/14  z  dnia  30 
października  2014 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu 
przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów 
sportowych w Gminie Lubawka, 

 

Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść uchwały. Zapytał czy 
są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono (załącznik nr 20 do niniejszego 
protokołu). Zarządziła głosowanie.  
Na wniosek Wiceprzewodniczącej E. Garbień Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnym” oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła Uchwałę 
Nr I/30/15 w sprawie zmiany  uchwały  Rady  Miejskiej  w  Lubawce  
Nr IX/364/14  z  dnia  30  października  2014 r. w sprawie określenia 
szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów 
i wysokości stypendiów sportowych w Gminie Lubawka, 
 

l) zasięgnięcia opinii od Komendanta Wojewódzkiego Policji we Wrocławiu. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść uchwały. Zapytał czy 
są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono (załącznik nr 21 do niniejszego 
protokołu). Zarządziła głosowanie.  
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 14 radnych – 6 głosami „za”, przy 1 głosie 
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„przeciwnym” oraz 7 głosach „wstrzymujących” podjęła Uchwałę Nr I/31/15 
w sprawie zasięgnięcia opinii od Komendanta Wojewódzkiego Policji we 
Wrocławiu. 
Burmistrz E. Kocemba odczytała uzasadnienie do uchwały w sprawie 
zasięgnięcia opinii od Komendanta Wojewódzkiego Policji we Wrocławiu oraz 
poinformowała, że od miesiąca stycznia Komisariat Policji w Lubawce posiada 
pełną obsługę kadrową, która gwarantuje bezpieczeństwo dla mieszkańców 
gminy na wysokim poziomie. 
Radny Andrzej Ptaszkowski zapytał Burmistrza E. Kocemba: 

• jaką kwotę planuje przekazać Policji, 
• dlaczego rozwiązanie Straży Miejskiej jest dla dobra mieszkańców 

jedynie słuszną decyzją. 
Burmistrz E. Kocemba odpowiedziała, że to jest jedynie wniosek o wydanie 
opinii, a wydatkowanie zaoszczędzonych środków należy do kompetencji Rady. 
Natomiast uzasadnienie zostało podyktowane rozmowami z mieszkańcami 
gminy, którzy zgłaszali wątpliwości, co do zapewnienia bezpieczeństwa 
mieszkańcom przez jednego strażnika.  Ponadto tendencja  ogólnowojewódzka 
i ogólnokrajowa  zmierza do rozwiązania straży miejskich powoływanych 
w latach dziewięćdziesiątych. Ostatnio w Województwie Dolnośląskim wiele 
miejscowości rozwiązało Straż Miejską. 
Radny A. Ptaszkowski powiedział, że Straż Miejska w Lubawce istnieje od 
1993 roku i zapytał dlaczego przedmiotowa uchwała musi być podjęta w tak 
pilnym trybie i  bez wydania opinii przez Komisje Rady.   
Burmistrz E. Kocemba odpowiedziała, że przedłożony projekt uchwały 
dotyczy tylko wydania opinii i po zgromadzeniu pełnej dokumentacji sprawa 
zostanie przedstawiona radnym celem przedyskutowania oraz zaopiniowania. 
Następnie projekt uchwały w sprawie likwidacji Straży Miejskiej zostanie 
poddany pod głosowanie i to radni zdecydują o rozwiązaniu lub też 
o pozostawieniu Straży Miejskiej w Lubawce. 
Radny A. Ptaszkowski powiedział, że to jest populizm, ponieważ o tej sprawie 
można było porozmawiać spokojnie podczas Komisji Rady, a nie koniecznie 
przed kamerami. 
Burmistrz E. Kocemba powtórzyła, że na komisję nie można dać 
niekompletnych dokumentów. 
Radna E. Garbień zapytał czy zapis w uzasadnieniu do uchwały „...Straż 
Miejska nie spełnia swojej funkcji i oczekiwań Społecznych” jest zdaniem 
Burmistrz E. Kocemba. 
Burmistrz E. Kocemba odpowiedziała, że to jest efekt rozmów 
z mieszkańcami Gminy. 
Radny P. Wiktorowski powiedział, że radni powinni wiedzieć jakie zadania 
ustawowe wykonuje Strażnik Miejski oprócz karania mandatami. 
Radny J. Włodarczyk wnioskował o wycofanie projektu uchwały z porządku 
obrad i omówienie na Komisjach Rady. 
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Burmistrz E. Kocemba poinformowała, że tematem rozpatrywania jest 
wniosek o wydanie opinii, a nie zakres czynności Strażnika Miejskiego. 
Radny Alfred Bagiński zapytał czy Burmistrz E. Kocemba nie może sama 
wystąpić z wnioskiem o wydanie opinii. 
Radca Prawny Anna Król odpowiedziała, że zgodnie z art. 4 ustawy o strażach 
gminnych Rada może rozwiązać Straż Miejską po zasięgnięciu opinii 
Wojewódzkiego Komendanta Policji. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej E. Garbień Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 14 radnych – 6 głosami „za”, przy 1 głosach 
„przeciwnym” oraz 7 głosach „wstrzymujących” podjęła Uchwałę Nr I/31/15 
w sprawie zasięgnięcia opinii od Komendanta Wojewódzkiego Policji we 
Wrocławiu. 
 

Ad. 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Burmistrz E. Kocemba odpowiedziała na pytania radnych: 
Radnemu M. Głód w sprawie uciążliwości ruchu samochodów 
transportujących nieczystości do Zakładu Utylizacji Odpadów powiedziała, że 
rozmawiała z przedstawicielami firmy planującej budowę instalacji krakingu 
przetwarzającego odpady komunalne na produkty energetyczne.  W rozmowach 
prowadzonych przez byłego Burmistrza była mowa o wykonaniu remontu drogi 
za byłym zakładem Watra w kierunku Błażkowej. Koncepcja, której wykonanie 
zlecił PGK „Sanikom” przedstawia 4 warianty dróg. Trzy dotyczą remontu 
istniejącego przebiegu natomiast czwarty wariant gwarantuje wykonanie 
odcinka planowanej obwodnicy. Przedsiębiorcy wstępnie potwierdzili gotowość 
wykonania drogi dojazdowej do planowanego zakładu.  Jednakże wykonanie 
drogi uzależnione jest od otrzymania promesy na wykonanie instalacji. Decyzja 
w tej sprawie zapadnie 15 lutego. Burmistrz E. Kocemba powiedziała, że 
optowała za wykonaniem odcinaka docelowego drogi. Natomiast do czasu 
wykonania drogi PGK „Sanikom” będzie ograniczał transport samochodów. 
Radnemu Arturowi Sarzyńskiemu: 

• w sprawie zmiany organizacji ruchu na ulicy Mickiewicza, który 
zaproponował ustawienie znaku zakazu parkowania powyżej 15 minut lub 
zorganizowanie ruchu jednokierunkowe - wniosek jest zasadny i wystąpi 
z projektem organizacji ruchu do Starostwa Powiatowego. Jednakże 
sprawa nie została jeszcze załatwiona, ponieważ pracownik przebywa na 
zaległym urlopie, 

•   oświetlenie odcinka ulicy Torowej oraz Przyjaciół Żołnierza gdzie 
posadowiony jest jeden budynek, do którego nie ma oświetlonej drogi – 
wniosek zasadny oświetlenie zostanie wykonane w 2016 roku 

Radnemu A. Lubienieckiemu w sprawie braku oświetlenia na ulicy 
Podhalańskiej w Chełmsku Śląskim – wniosek zasadny. Zadanie zostanie ujęte 
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w planach inwestycyjnych na 2016 rok, ponieważ w bieżącym roku nie ma 
wolnych środków. 
Radnemu Janowi Włodarczyk w sprawie skrzyżowanie usytuowanego na 
ulicy Szymrychowskiej w okolicach Przedszkola – wystąpiła do Starostwa 
Powiatowego w tej sprawie i nie wie jaka będzie decyzja, ponieważ koszty 
budowy ronda są niewspółmierne do występującego tam zagrożenia. 
Dodatkowo powiedziała, że w ostatnim czasie dwa razy dziennie przejeżdża 
przez skrzyżowanie i nie ma problemu z włączeniem się do ruchu na ulicę 
Celną. 
Radnej Aldonie Ochmańskiej w sprawie  oświetlenia odcinka drogi we wsi 
Jarkowice w okolicach zabudowań nr 139 i 140 - wniosek zasadny. Zadanie 
zostanie ujęte w planach inwestycyjnych na 2016 rok.   
Sołtysowi wsi Miszkowice Wiesławowi Król w sprawie braku  informacji na 
temat odśnieżania dróg w Gminie – do wszystkich sołtysów zostało wysłane 
pismo z wykazem wykonawców usług zimowego utrzymania dróg gminnych. 
Sołtysowi wsi Niedamirów Zdzisławowi Otręba w sprawie: 

• autobusu szkolnego, w którym dzieciom brakuje miejsc siedzących – PKS 
poinformował, że obecnie dzieci są dowożone do szkół małym autobusem 
i dlatego brakuje miejsc siedzących dla dzieci. Jednakże w obecnej chwili 
PKS nie dysponuje większym autobusem i zaproponował, że kierowca 
będzie zwracał szczególną uwagę na ten problem i dopilnuje aby dzieci 
miały zapewnione miejsca siedzące.  

• niedrożnych przepustów przy drodze powiatowej prowadzącej do wsi 
Opawa w okolicach krzyżówki – wystąpiła z pismem do Starostwa 
Powiatowego o zajęcie stanowiska w tej sprawie.  

Radnemu M. Głód powiedziała, że w sprawie remontu byłego dworca PKP nie 
otrzymała odpowiedzi. Przystąpi do działań zmierzających do wyegzekwowania 
zaplanowanego remontu. 
Radnego P. Wiktorowskiego poinformowała, że umowy podpisane 
z kierowcami OSP obowiązywały do 31 grudnia 2014 roku. Pracownik 
prowadzący te sprawy nie potrafił odpowiedzieć dlaczego nowe umowy nie 
zostały przygotowane w odpowiednim czasie. Dodała, że od 1 stycznia do 
12 stycznia w Urzędzie nie było obsługi prawnej. Jednakże kierowcy byli 
w pogotowiu i otrzymali pełne wynagrodzenie za miesiąc styczeń. 
Pracownikowi zwróciła uwagę, że umowy należało przygotować do końca 
grudnia, a więc w okresie obowiązywania umów. Pracownik nie został ukarany, 
ponieważ uznała to za występek. 
Radnemu A. Bagińskiemu w sprawie uzbrojenia terenu w Miszkowicach 
odpowiedziała radca prawny Anna Król i powiedziała, że od jednego 
z mieszkańców wpłynął wniosek do gminy, w którym wysuwa roszczenia 
związane z wybudowaniem w 2008 roku siedzi wodociągowo-kanalizacyjnej. 
Sprawa została skierowania do operatora sieci PGK „Sanikom:.   
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Radny A. Bagiński powiedział, że Gmina planuje budowę sieci kanalizacyjnej 
w Paprotkach i zapytał czy wybudowaną sieć można podłączyć do już 
istniejącej w Miszkowicach, którą wybudował Pana Zbigniew Markowski. 
Kierownik Referatu BK D. Wiśniewska poinformowała, że Pan Zbigniew 
Markowski w dniu 20 maja 2008 roku zawiadomił Gminę o planowanej 
budowie siedzi wodociągowo-kanalizacyjnej i zaprosił Gminę do partycypacji 
w kosztach. Pismem z dnia 8 czerwca 2008 roku Gmina przedstawiła swoje 
stanowisko w przedmiotowej sprawie i poinformowała Pana Zbigniewa 
Markowskiego, że jest zainteresowana wspólną inwestycją i poprosiła 
zainteresowanego o kontakt, celem szczegółowego omówienia inwestycji 
Jednakże od tamtego czasu Pan Zbigniew Markowski nie kontaktował się w tej 
sprawie. 
Pan Zbigniew Markowski powiedział, że od piętnastu lat zamieszkuje na 
terenie Gminy Lubawka i zgodnie z ówczesnym planem zagospodarowania 
przestrzennego postanowił wybudować w Miszkowicach osiedle domów 
jednorodzinnych. W związku z tym, że budowa domów uzależniona była od 
sieci wodociągowo-kanalizacyjnej, został zmuszony do wybudowania sieci 
z własnych środków finansowych.. Ostatnio zaproponował Gminie odpłatne 
przekazanie wybudowanej sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej. Jednakże  
przedstawiciele Gminy nie przeprowadzili z nim żadnych rozmów, nie zapytali 
o jaką kwotę ma roszczenia tylko otrzymał informację, że sprawa została 
przekazana do PGK „Sanikom”. Poinformował też m.in., że w 2011 roku  
Przedsiębiorstwo założyło liczniki i pobiera opłaty za pobór wody i odbiór 
ścieków. Ponadto sam opłaca rachunki za energie elektryczną z przepompowni 
oraz ponosi koszty konserwacji urządzeń. Oświadczył, że żąda jasnej 
odpowiedzi. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło powiedziała, że sprawą należy się zająć  
i warto negocjować.  
Burmistrz E. Kocemba zapewniła, że zajmie stanowisko w tej sprawie. 
Radny J. Włodarczyk poinformował, że w sprawie rozwiązania problemu na 
skrzyżowaniu ulicy Szymrychowskiej z ulicą Celną złoży interpelacje. 
Prezes PKK „Sanikom” Andrzej Wojdyła odpowiedział, radnemu 
P. Wiktorowskiemu, że na ulicy Kolonii w Chełmsku Śląskim część instalacji 
wodociągowej została już wymieniona. 
Radna Aldona Ochmańska zapytała czy deszczówka powinna być podłączona 
do kanalizacji. 
Prezes PKK „Sanikom” Andrzej Wojdyła odpowiedział, że wręcz przeciwnie 
deszczówka powinna spływać do cieków wodnych. 
Radna A. Ochmańska powiedziała, że w starych budynkach deszczówka 
odprowadzania jest przeważnie do kanalizacji i zapytała jakie rozwiązanie 
proponuje Prezes „Sanikom”. 
Prezes PKK „Sanikom” Andrzej Wojdyła stwierdził, że odprowadzenie 
deszczówki powinno się wyłączyć z kanalizacji. 
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Radny A. Lubieniecki powiedział, że w bieżącym roku należy zainstalować 
chociaż  jedną lampę w okolicach zabudowań Państwa Smydy, ponieważ tam 
nie ma żadnego oświetlenia. 
Burmistrz E. Kocemba odpowiedziała, że jeszcze raz przeanalizuje budżet być 
może pojawi się możliwość zamontowania tej lampy.   
 

Ad.12. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 
Przewodnicząca Rady W. Zabieglo odczytała treść odpowiedzi na interpelację 
radnego A. Sarzyńskiego w sprawie budowy chodnika wzdłuż drogi krajowej 
przy ulicy Świerczewskiego w Lubawce (załącznik nr 22 do niniejszego 
protokołu. 
Radny M. Głód wnioskował o zaplanowanie budowy oświetlenia na osiedlu 
znajdującym się przy ulicy Lipowej oraz na Nowej Kolonii. 
Burmistrz E. Kocemba poinformowała, że planuje przeprowadzenie 
inwentaryzacji oświetlenia na terenie całej gminy, ponieważ takich punktów jest 
mnóstwo. Problemem jednak jest brak środków na wykonanie wszystkich 
zadań. 
Radny A. Lubieniecki poinformował, że: 
• w Chełmsku Śląskim powinno się oczyścić odcinek rzeki w okolicach ulicy 

Błażejowskiej, Matejki  w stronę ulicy Kamiennogórskiej, ponieważ 
występują tam podtopienia, 

• budynek przy ulicy Kamiennogórskiej w Chełmsku Śląskim jest w fatalnym    
stanie i zapytał jakie działania zamierza podjąć Gmina w tym temacie., 

• należy zobowiązać właściciela ruin znajdujących się na Rynku w Chełmsku 
Śląskim do ich zabezpieczenia, ponieważ stanowią zagrożenie dla 
mieszkańców, 

• zapytał czy zostały podjęte już decyzje w sprawie udrożnia odcinka rzeki na 
wysokości skrzyżowania ulicy Sądeckiej z ulicą Podhalańską w pobliżu 
zabudowań Państwa Gierek. 

Burmistrz E. Kocemba powiedziała, że odpowiedzi na temat budynku nr 11 
położonego w Chełmsku Śląskim przy ulicy Kamiennogórskiej udzieli 
Kierownik Referaty BK D. Wiśniewska natomiast pozostałe sprawy rozezna 
i udzieli radnemu odpowiedzi. 
Kierownik Referaty BK D. Wiśniewska odpowiedziała, że Gmina w sprawie 
rozbiórki budynku położonego przy ulicy Kamiennogórskiej nr 11w Chełmsku 
Śląskim skierowała wiele pism do różnych instytucji. Jednakże przedmiotowy 
budynek jest zabytkiem i Gmina do chwili obecnej nie uzyskała pozwolenia na 
rozbiórkę. Gmina od szeregu lat inwestuje środki finansowe na zabezpieczanie 
tego obiektu. 
Radny P. Król zwrócił się z prośba do Burmistrza E. Kocemba oraz radnych 
aby sprawy Pana Zbigniewa Markowskiego nie pozostawiać. Zaproponował 
zorganizowanie spotkania w tej sprawie. 
Burmistrz E. Kocemba odpowiedziała, że zorganizuje spotkanie. 
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Radny P. Wiktorowski poinformował, że sprawę rozbiórki budynku nr 11 
położonego w Chełmsku Śląskim przy ulicy Kamiennogórskiej prowadził 
Strażnik Miejski. W tej sprawie prowadziła dochodzenie również Prokuratura, 
która umorzyła śledztwo z powodu braku zagrożenia. 
Burmistrz E. Kocemba podkreśliła, że w takich przypadkach Urząd jest 
bezradny, ponieważ zabytek jest chroniony i decyzję w takich sprawach wydaje 
Minister Kultury. Podobny przypadek jest również w Lubawce przy ulicy 
Wodnej nr 26,   który stwarza zagrożenie komunikacyjne i Minister nie wyrazi  
zgody na rozbiórką.  
Radny A. Lubieniecki zapytał czy można zmusić właściciela do zabezpieczenia  
takiego obiektu. 
Burmistrz E. Kocemba odpowiedziała, że nie ma możliwości zmusić 
właściciela do zabezpieczenia budynku, ponieważ najczęściej trudno jest ustalić 
kto jest właścicielem. 
Radna A. Ochmańska powiedziała, że bardzo prosi o  założenie lampy 
w Jarkowicach w okolicach budynków 139-140, ponieważ tam nie ma żadnego 
oświetlenia i jest niebezpiecznie. 
Burmistrz E. Kocemba powiedziała, że wciąż szuka środków i zaproponowała 
aby z decyzjami poczekać do czasu przeprowadzenia inwentaryzacji w Gminie 
Lubawka. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poprosiła o przygotowanie informacji na 
temat planowanego zagospodarowania działki przy ulicy Wodnej, na której 
zawalił się budynek. 
Burmistrz E. Kocemba poinformowała, że do Urzędu wpłynął wniosek od 
właścicieli budynku o sprzedaż przedmiotowej działki. 
Radny A. Lubieniecki zapytał o zmianę ruchu na skrzyżowaniu ulicy 
Kamiennogórskiej z ulicą Lubawską w Chełmsku Śląskim. 
Burmistrz E. Kocemba odpowiedziała, że zmiana organizacji ruchu jest 
w gestii Starostwa Powiatowego, ponieważ są to drogi powiatowe. Gmina w tej 
sprawie wystąpi do Starostwa Powiatowego. 
Radny A. Lubieniecki zapytał gdzie odbędzie się spotkanie w sprawie baz 
turystycznych i o której godzinie. 
Burmistrz E. Kocemba odpowiedział, że spotkanie odbędzie się 9 lutego 
w Domu Kultury w Lubawce o godzinie o godzinie 1100 i zaprosiła wszystkich 
zainteresowanych o wzięcie udziału w spotkaniu. 
 

O godzinie 1823 obrady opuściła radna Iwona Dereń.  
 
Poseł na Sejm RP Henryk Kmiecik podziękował mieszkańcom Lubawki oraz 
Gminy za złożone podpisy pod petycją skierowaną do Ministra w sprawie 
budowy drogi S3 i powiedział, że kopię petycji złoży również w Departamencie 
Dróg i Autostrad. Następnie poinformował o pojawiających się komplikacjach 
z wiązanych z budową drogi S3. 
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Przewodnicząca Rady W. Zabiegło podziękowała Posłowi na Sejm RP 
H. Kmiecik za przekazane informacje.  
 

Ad.13. Zamknięcie obrad I sesji.    
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła wyczerpanie porządku obrad 
i zakończyła obrady I sesji o godz. 1830. 
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